

[Text]

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

Thursday, November 8, 1990

• 1106

The Chairman: I see a quorum.

We are here for the purpose of reviewing bill C-73. This is our first meeting, an organizational meeting, which I expect will be rather brief.

The first item on the agenda is to read the following important letter:

Pursuant to Standing Order 113, this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-73, An Act to provide for the dissolution or transfer of certain Crown corporations and to amend certain acts in consequence thereof.

It is signed by The Speaker, John A. Fraser.

I would like at this time to introduce the staff that has been assigned to this responsibility. Our law clerk is Diane McMurray. It is a pleasure to have you with us, Ms McMurray. Peter Berg, who is not present, has been assigned to our committee from the Research Branch of the Library.

The first item of routine business we have to pass at this time is authorization from the committee to print 750 copies of the *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

Mr. Attewell (Markham—Whitchurch—Stouffville): I so move.

Motion agreed to

The Chairman: The next item of business is the receiving and printing of evidence when a quorum is not present.

I am suggesting that in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present we consider a motion providing that three members be present, including the chairman, and in the absence of the chairman the person designated to be the chairman of the committee.

Mr. Lee (Scarborough—Rouge River): Mr. Chairman, it is becoming more and more customary to amend that to show that the quorum of three include one member of the Official Opposition.

The Chairman: The next item is regarding future business. Is there anything that anyone would like to bring to the attention of the committee at this time?

There is a conflict, in that the committee studying Bill C-84 is waiting for some of its members to return from this group, so I will call for an adjournment of this meeting.

Mr. Worthy (Cariboo—Chilcotin): In a discussion between Mr. Lee and myself regarding the priorities between the two committees, we think we should do some more talking about what we feel is necessary, after which we can get back to the Chair.

The Chairman: That would be perfect. Or by going through the clerk you could get back to the Chair. We will circulate the proposals at that time.

[Translation]

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

Le jeudi 8 novembre 1990

Le président: Il y a quorum.

Nous sommes réunis pour étudier le projet de loi C-73. C'est notre première réunion, soit une séance d'organisation, qui sera sans doute assez brève.

La première chose à l'ordre du jour consiste à lire la lettre suivante:

Conformément à l'article 113 du Règlement, je confirme par la présente votre nomination au poste de président du comité législatif sur le projet de loi C-73, Loi portant dissolution ou cession de sociétés d'État et modifiant certains lois en conséquence.

Et c'est signé du président, John A. Fraser.

Je voudrais maintenant vous présenter le personnel qui a été affecté à notre comité. Notre légiste est Diane McMurray. Je suis ravi de vous accueillir, madame McMurray. Peter Berg n'est pas ici aujourd'hui, mais il est détaché auprès de notre comité par le service de recherche de la Bibliothèque.

La première motion courante que nous devons adopter vise à autoriser le comité à faire imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, ainsi que l'a établi le Bureau de la régie interne.

M. Attewell (Markham—Whitchurch—Stouffville): Je la propose.

La motion est adoptée

Le président: La motion suivante vise l'audition et l'impression des témoignages en l'absence du quorum.

Je propose à cet égard que nous adoptions une motion nous permettant de tenir des réunions pour recevoir les témoignages et autoriser leur impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents.

M. Lee (Scarborough—Rouge River): Monsieur le président, on a de plus en plus tendance à modifier cette motion pour noter que les trois membres en question doivent comprendre un représentant de l'Opposition officielle.

Le président: Nous passons maintenant aux questions futures. Quelqu'un a-t-il quelque chose à signaler au comité à ce sujet?

Comme le comité qui étudie le projet de loi C-84 attend que certains de ses membres aient fini de siéger ici, je propose de lever la séance.

M. Worthy (Cariboo—Chilcotin): M. Lee et moi-même avons discuté des priorités des deux comités et nous croyons qu'il serait nécessaire d'avoir d'autres consultations avant de faire part de nos conclusions à la Présidence.

Le président: Ce serait excellent. Vous pourriez aussi communiquer avec la Présidence par l'entremise du greffier. Nous informerons les membres du comité de vos propositions à ce moment-là.